

Title (en)
Top-hinged sash window.

Title (de)
Klappflügelfenster.

Title (fr)
Fenêtre à aile à rabattement.

Publication
EP 0552721 A1 19930728 (DE)

Application
EP 93100755 A 19930120

Priority
DE 9200732 U 19920123

Abstract (en)
Top-hinged sash window with a scissor-type fitting (10) for fastening to a façade profile, the top-hinged sash window being fastened to a movable pivoting arm (8) of the fitting (10), and a carrier (1), which forms the stationary region of the fitting (10), being capable of being fixed to the façade profile. The carrier (1) consists of a carrying arm (4) which acts as a mount of the fitting (10) and of an adjusting bracket (5). During window mounting, the carrying arm (4) can be placed on the adjusting bracket (5) in order to secure it in position in its longitudinal direction (3). The carrying arm (4) can be vertically adjusted in its longitudinal direction (3) by means of an adjusting element (28) attached to the adjusting bracket (5).
<IMAGE>

Abstract (de)
Klappflügelfenster mit einem Scherenbeschlag (10) zur Befestigung an einem Fassadenprofil, wobei das Klappflügelfenster an einem beweglichen Schwenkarm (8) des Beschlags (10) befestigt ist und ein den Feststehbereich des Beschlags (10) bildender Träger (1) am Fassadenprofil fixierbar ist. Der Träger (1) besteht hierbei aus einem als Gestell des Beschlags (10) wirksamen Tragarm (4) und einem Justierbock (5). Bei der Fenstermontage ist der Tragarm (4) zur Lagesicherung in seiner Längsrichtung (3) auf den Justierbock (5) aufstellbar. Mittels eines am Justierbock (5) angebrachten Justierelements (28) ist der Tragarm (4) in Längsrichtung (3) höhenverstellbar. <IMAGE>

IPC 1-7
E05D 15/44; E05D 15/46

IPC 8 full level
E05C 17/32 (2006.01); **E05D 7/04** (2006.01); **E05D 15/44** (2006.01); **E05D 15/46** (2006.01); **E05B 63/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
E05C 17/32 (2013.01); **E05D 7/0423** (2013.01); **E05D 15/44** (2013.01); **E05D 15/466** (2013.01); **E05B 63/0056** (2013.01);
E05Y 2900/148 (2013.01)

Citation (search report)
• [Y] GB 2145768 A 19850403 - FORSTER F M O
• [Y] DE 2934506 A1 19810319 - MIELE & CIE
• [A] US 1758894 A 19300513 - SCHAFFERT ADOLF H
• [A] DE 1708860 A1 19710513 - ZAHN PAUL
• [A] DE 920167 C 19541115 - ROBERT MELDAU DR ING

Cited by
CN108756555A; EP0649966A1; EP2182152A3; CN108035635A; GB2313405A; GB2313405B; EP1319786A1; WO9842941A1

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0552721 A1 19930728; EP 0552721 B1 19950614; AT E123842 T1 19950615; DE 59300254 D1 19950720

DOCDB simple family (application)
EP 93100755 A 19930120; AT 93100755 T 19930120; DE 59300254 T 19930120